
     Protokoł Nr X 
 
 
z obrad X  sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 30 maja 2007 r.  
 
 
 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz.10,00 w sali narad Urzędu  Gminy Pabianice. 
 
W obradach sesji uczestniczyli radni Rady Gminy Pabianice, obecni zgodnie z załączoną listą 
obecności.  
Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 
 
Na ustawowy stan radnych Rady Gminy Pabianice 15 radnych, w sesji uczestniczyło 13 
radnych. Nieobecni radni to radna J. Józefczyk i radny Z. Stasiak.  
 
Skład Rady przedstawia się następująco:  
 

1. Figiel Roman 
2. Gąsiorek Krzysztof 
3. Golewski Andrzej  
4. Jaksa Arkadiusz 
5. Jaros Henryka  
6. Józefczyk Justyna  
7. Kalinowski Henryk 
8. Kasperska Zdzisława 
9. Kelnerowski Józef  
10. Lubowicka Maria 
11. Muszczak Marek  
12. PieluŜek BoŜena  
13. Szafrański Henryk  
 
 
W sesji uczestniczyli; dyrektorzy placówek oświatowo-wychowawczych z terenu Gminy 
Pabianice – obecni zgodnie z podpisami na liście obecności, inspektor ds. oświaty w 
Gminie Pabianice A. Roszko, Wójt Gminy Pabianice H. Gajda, W-ce Wójt Gminy E. 
Adamczyk, Skarbnik Gminy M. Nowicka, Sekretarz Urzędu J. Słubik, Radca Prawny E. 
Janio, Kierownik ref. Gospodarki Komunalnej, Gospodarki Gruntami i Och. Środowiska 
R. Iwasków, Powiatowy Lekarz Weterynarii A. Śmiechowicz, sołtysi Gminy Pabianice 
obecni zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności – zał. nr 2  przedstawiającą się 
następująco: 
 
1. Forc Eugeniusz 
2. Fater BoŜena  
3. Sulej Grzegorz 
4. Szafrański Henryk 
5. Szafran Janina  
6. Owczarek Teresa 
7. Komorowski Wiktor 
8. Madaj Stefan 
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9. Szczesik Andrzej 
10. Lewandowski Wacław 
11. Jarmakowski Wojciech 
12. Nowak Mirosław 
13. Rychłowska Cecylia  
14. Kowal Mariola 
15. Baran Andrzej 
16. Szczerkowski Krzysztof 
17. Urbańska Mariola  
18. Wojda Ryszard  

 
 
Ad. pkt. 1.  
 
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pabianice, powitał przybyłych i przedłoŜył 
proponowany porządek obrad X sesji.  
 
Do porządku obrad radny A. Jaksa – Przewodniczący Komisji doraźnej powołanej w celu 
podjęcia działań zmierzających do zapobieŜenia odłączenia terenu Gminy Pabianice na 
których zlokalizowana jest Grupowa Oczyszczalnia Ścieków wnioskował o wprowadzenie w 
pkt. 10 dot. podjęcia uchwał projektu uchwały wraz ze załącznikiem w sprawie wyraŜenia 
opinii dotyczącej uchwały Rady Miejskiej w Łodzi zmierzającej do zmiany granic Gminy 
Pabianice oraz Powiatu Pabianickiego w rejonie Grupowej Oczyszczalni Ścieków 
wypracowanego przez Komisje, której przewodniczy.  
 
Wójt Gminy Pabianice H. Gajda zwrócił się do Rady Gminy z wnioskiem o wprowadzenie 
pod obrady sesji w pkt. 10 projektu uchwały w sprawie współdziałania Gminy Pabianice z 
gminą  miejska Pabianice oraz projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy 
Pabianice na rok 2007 /dot. zwiększenia planu wydatków w dziale 754 – bezpieczeństwo 
publiczne i ochrona przeciwpoŜarowa z przeznaczeniem na pokrycie dachu blachą na 
straŜnicy OSP w Pawlikowicach / 
 
Przewodniczący Rady R. Figiel poddał kolejno wnioski zgłoszone powyŜej  w sprawie 
poszerzenia proponowanego porządku obrad .  
 
Za wnioskiem radnego A. Jaksy o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie wyraŜenia opinii dotyczącej uchwały Rady Miejskiej w Łodzi zmierzającej do 
zmiany granic Gminy Pabianice oraz Powiatu Pabianickiego w rejonie Grupowej 
Oczyszczalni Ścieków Rada opowiedziała się w głosowaniu jednomyślnie.  
 
Za wnioskiem zgłoszonym przez Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie współdziałania Gminy Pabianice z gminą  miejską Pabianice Rada 
opowiedziała się w głosowaniu – jednomyślnie.  
 
Za wnioskiem zgłoszonym równieŜ przez Wójta Gminy dot. wprowadzenia pod obrady sesji 
projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice /dot. zabezpieczenia środków 
na pokrycie blachą  straŜnicy OSP w Pawlikowicach Rada opowiedziała się w głosowaniu 
jednomyślnie.  
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Ad. pkt. 3.  
 
 
 
Porządek obrad wraz z poprawkami przegłosowanymi powyŜej został przyjęty przez Radę 
Gminy w głosowaniu – 13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 
się i przedkłada się w sposób następujący: 
 
     1.  Otwarcie obrad X   sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z  VIII i  IX    sesji Rady Gminy Pabianice. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Informacja Wójta o pracy między sesjami.  
6. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami.  
7. Informacja o stanie rolnictwa i działaniach w zakresie ekologii na terenie Gminy 

Pabianice. 
8. Informacja na temat wypoczynku letniego dzieci i młodzieŜy.  
9.   Interpelacje radnych .  

 
10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  
A/ zmiany Uchwały Rady Gminy Pabianice Nr V/23/2007 z dnia 13 lutego 2007 w sprawie 
uchwalenia budŜetu Gminy Pabianice na 2007 r. w zakresie zmiany planu wydatków 
Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska – X/A/07 
B/ zmiany Uchwały Rady Gminy Pabianice Nr V/23/2007 z dnia 13 lutego 2007 w sprawie 
uchwalenia budŜetu Gminy Pabianice na 2007 r. w zakresie zmiany planu wydatków 
Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska – X/B/07 
C/ ustalenia „ Regulaminu określającego rodzaje świadczeń przyznawanych nauczycielom w 
ramach pomocy zdrowotnej  
oraz warunków i sposobu ich przyznawania- X/C/07 
D/ ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania 
oraz ustalenia wartości jednego punktu w złotych stanowiących składniki stawek 
wynagrodzenia dla pracowników nie będących nauczycielami zatrudnionych w szkołach i 
przedszkolach prowadzonych przez Gminę Pabianice X/D/07 
E/ wyraŜenia opinii dotyczącej uchwały Rady Miejskiej w Łodzi zmierzającej do zmiany 
granic Gminy Pabianice oraz Powiatu Pabianickiego w rejonie Grupowej Oczyszczalni 
Ścieków X/E/07. 
F/ współdziałania Gminy Pabianice z gminą miejską Pabianice X/F/07 
G/ zmian w budŜecie Gminy Pabianice na rok 2007 X/G/07 
 
11. Odpowiedzi na interpelacje.   
12. Wolne wnioski i sprawy róŜne. 
13. Odczytanie i przyjęcie wniosków złoŜonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 

  
14. Zamknięcie obrad sesji. 

 
 
Ad. pkt. 4.  
 
Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano  radną H. Jaros i radnego K. Gąsiorka.  
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Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji , skład Komisji został przyjęty przez Radę w 
głosowaniu – jednomyślnie .  
 
Ad. pkt. 5  
 
Wójt Gminy H. Gajda przedłoŜył Radzie Gminy informację o pracy między sesjami Rady 
Gminy Pabianice w okresie od 26 kwietnia do 30 maja 2007 r.  
Informacja stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokołu.  

 
 

„INFORMACJA WOJTA GMINY PABIANICE  
O PRACY MI ĘDZY SESJAMI RADY GMINY  

W OKRESIE OD 26 KWIETNIA DO 30 MAJA 2007 R 
 

 Gospodarka komunalna   
 

11. Rozstrzygnięto przetargi na wykonanie następujących  robót drogowych :  
 

a/  Remont nawierzchni drogi gminnej Pawlikowice I  -  Pawlikowice II  polegający 
na  wykonaniu nakładki asfaltowej na istniejącej podbudowie z destruktu  - na 
powierzchni 1.414,60 m2 

Z 3 złoŜonych ofert wybrano ofertę najtańszą za kwotę  54.977,47 zł. brutto – firmy „ 
Włodan ” Spółka Jawna  Porszewice 31 , 95 – 200  Pabianice.  
Oferta najdroŜsza wynosiła  58.850,19 zł. brutto.  
 
b/ Remont nawierzchni drogi gminnej Konin – Porszewice polegający na wykonaniu 
nakładki asfaltowej na istniejącej podbudowie z destruktu – na powierzchni  1.460 m2 

Z 3 złoŜonych ofert wybrano najtańszą za kwotę  42.036,32 zł. brutto firmy  
Przedsiębiorstwo Robót Drogowo – Mostowych S.A.  ul. Lipowa 67 97 – 400  
Bełchatów.  
Oferta najdroŜsza wynosiła   49.980,47 zł. brutto.  
 

12. Wykonywano bieŜące roboty związane z utrzymaniem dróg gminnych tj. uzupełnianie 
ubytków w nawierzchniach asfaltowych masą na zimno. 
RozwoŜono i uzupełniano ubytki w nawierzchniach dróg kruszywem drogowym  i  
szlaką. 
Ustawiono   gabloty ogłoszeniowe w ilości 4 szt.. 
Trwa wykaszanie traw i chwastów.  
 

19. 15 maja przeprowadzono przetarg nieograniczony na przebudowę sieci wodociągowej 
z przyłączami we wsi Kudrowice od nr 39 do nr 75. 
ZłoŜono 6 ofert – cena brutto najtańszej oferty wynosi 237.804 zł. 
 

20. W dniu 22 maja przeprowadzono przetarg na budowę kanalizacji sanitarnej w ul. 
Stadionowej w Piątkowisku wraz z odtworzeniem nawierzchni w ulicy. 
ZłoŜono 7 ofert – cena brutto najtańszej oferty wynosi 387.663 zł.  

             
          Kultura   
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1. 15 maja w Domu Ludowym w Bychlewie odbyły się eliminacje gminne konkursu 
recytatorskiego dla dzieci „Świerszczykowe wierszyki”. Do finału wojewódzkiego 
przeszło sześcioro dzieci. 
 

2. 22 maja odbył się kolejny „Przegląd Twórczości Artystycznej Dzieci i MłodzieŜy 
Szkolnej Gminy Pabianice”, który miał miejsce w Domu Ludowym w Bychlewie. 
Zaprezentowało się 10 zespołów teatralnych i wokalno-instrumentalnych działających 
na terenie szkół Gminy Pabianice. 
 

3. W dniach 12, 22 i 23 maja ZPiT „Bychlewianka” występował w Łęczycy, 
Aleksandrowie Łódzkim i w Bychlewie. Występy te mają na celu odpowiednie 
przygotowanie programu na wyjazd zespołu doSerbii. 

      Oświata  
 
1. W dniach 9 i 29 maja odbyły się narady dyrektorów szkół gminnych, na których 
omówiono sprawy dotyczące organizacji roku szkolnego 2007/2008, dowoŜenia uczniów do 
szkół, regulacji płac dla pracowników administracji i obsługi zatrudnionych w szkołach, 
regulaminu przyznawania nauczycielom pomocy zdrowotnej,  programu rządowego „Zero 
tolerancji dla przemocy w szkole”, stypendiów szkolnych oraz planowanych prac 
remontowych w obiektach szkolnych w okresie wakacji . 
2. Struktury organizacyjne szkół na rok szkolny 2007/2008 zostały złoŜone do 
zaopiniowania w Kuratorium Oświaty w Łodzi. Wójt gminy dokona zatwierdzenia 
organizacji szkół do dnia 31.05.2007r. 
3. W ramach programu rządowego „Zero tolerancji dla przemocy w szkole” w dniach 10 i 11 
maja  zostały przeprowadzone przeglądy szkół podstawowych  w Petrykozach, Bychlewie i 
Pawlikowicach pod względem bezpieczeństwa dzieci i młodzieŜy oraz podniesienia poziomu 
bezpieczeństwa uczniów. W przeglądach udział wzięli przedstawiciele  Kuratorium Oświaty 
w Łodzi, Policji  i Gminy Pabianice.  
  Na potrzeby zespołu dokonującego przeglądów dyrektorzy  przygotowali  pełną informację 
o stanie bezpieczeństwa uczniów i podejmowanych działaniach profilaktycznych w 
przypadku zagroŜeń wraz z dokumentacją oraz spotkania z radą pedagogiczną, uczniami i 
rodzicami. Nadmieniam, Ŝe wcześniej tj. w dniu 17.stycznia br. dokonane zostały przeglądy 
Gimnazjum i Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Piątkowisku. 
  W wyniku przeprowadzonych kontroli ustalono, Ŝe nauczyciele mają dobre rozeznanie 
środowisk rodzinnych uczniów, na co dzień współpracują  z rodzicami, co potwierdzają teŜ 
sami rodzice. Uczniowie pozytywnie oceniają szkoły i  relacje z nauczycielami, czują się 
bezpiecznie w naszych szkołach. Pełną informację ww. sprawie Gmina otrzyma z Kuratorium 
Oświaty w Łodzi w postaci raportu. 
4. Od dnia 23 maja rozpoczęła się wizytacja Szkoły  Podstawowej w Pawlikowicach 
przez  st. wizytatora Kuratorium Oświaty w Łodzi. Celem wizytacji jest dokonanie oceny 
stanu, warunków i efektów pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej szkoły oraz 
ocena stopnia realizacji priorytetowych zadań Łódzkiego Kuratora Oświaty. 
 
5. Dla potrzeb Kuratorium Oświaty w Łodzi przygotowano ocenę cząstkową pracy 
dyrektora Szkoły Podstawowej w Bychlewie  - Pani Alicji Wójcikowskiej, dla której w dniu 
31 sierpnia 2007 roku upływa termin 5 letniej kadencji pełnienia funkcji dyrektora szkoły. 
Ocena cząstkowa posłuŜy Kuratorium Oświaty w dokonaniu końcowej oceny pracy 
dyrektora. 
 
6. Opracowano dla potrzeb komisji Rady Gminy  informacje o planowanych 
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inwestycjach i  remontach w szkołach, strukturach organizacyjnych szkół na rok szkolny  
2007/2008, a takŜe na temat wypoczynku letniego. ” 
 
 
Ad. pkt. 6.  
 
 
Przewodniczący Komisji przedłoŜyli informacje od ostatniej sesji  o pracy Komisji, którym 
przewodniczą.  
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska poinformowała, Ŝe Komisja Rewizyjna 
odbyła dwa posiedzeniach, na których dokonała kontroli gospodarowania środkami 
finansowymi w dziale 754 rozdział 75412 – ochotnicze straŜe poŜarne, zlustrowała wybrane 
placówki OSP tj. Pawlikowie, Janowice, Gorzew, dokonała takŜe analizy materiałów na sesję 
Rady Gminy.  
 
Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski 
poinformował, Ŝe Komisja odbyła jedno posiedzenie , na którym przyjęła informację o 
planowanych inwestycjach i remontach w szkołach oraz o strukturach organizacyjnych Szkół 
Podstawowych i Gimnazjum, omówiła takŜe materiały na najbliŜszą sesję Rady Gminy.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej  K. Gąsiorek poinformował, ze  Komisja , 
której przewodniczy odbyła między sesjami 1 posiedzenie, na którym przyjęła informację na 
temat realizacji bieŜących inwestycji w gminie Pabianice, przeanalizowała materiały na sesję 
Rady Gminy.  
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju poinformował, Ŝe Komisja  zajęła 
się sprawami organizacyjnymi Komisji, omówiła i zaopiniowała materiały na sesję Rady 
Gminy, wypracowała wniosek do Wójta Gminy Pabianice o podjęcie działań szkoleniowych i 
uświadamiających  o szkodliwości spalania opon .  
 
Przewodniczący Komisji Doraźnej powołanej w celu podjęcia działań zmierzających do 
zapobieŜenia odłączenia terenu Gminy Pabianice na których zlokalizowana jest Grupowa 
Oczyszczalnia Ścieków poinformował, ze Komisja między sesjami dokonała opracowania  
projektu uchwały  i  stanowiska Rady Gminy Pabianice w formie załącznika do niniejszego 
projektu uchwały w sprawie wyraŜenia opinii dotyczącej uchwały Rady Miejskiej w Łodzi 
zmierzającej do zmiany granic Gminy Pabianice oraz Powiatu Pabianickiego w rejonie 
Grupowej Oczyszczalni Ścieków, który właśnie dziś będzie przedłoŜony Radzie Gminy. 
Poinformował takŜe, ze przedstawiciele Komisji doraźnej spotkali się w tej sprawie  z radnym 
Powiatu Pabianickiego p. Krasińskim i  posłem Biernatem z PO , podjęli takŜe starania o 
spotkanie z posłem Matuszewski z P i S, celem umoŜliwienia spotkania w sprawie obrony 
granic Gminy Pabianice w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji w Warszawie.  
 
Ad. pkt. 7  
 
Informację o stanie rolnictwa i działaniach w zakresie ekologii na terenie Gminy Pabianice 
przedłoŜył Radzie Gminy Kierownik ref.  Gospodarki Gruntami i Rolnictwa R. Iwaśków.  
 
Informacja pisemna na powyŜszy temat znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu 
jako zał. nr 4  
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                                                                       Pabianice dnia 18.05.2007 r. 
              
 

                               Pan Roman Figiel 
                                            Przewodniczący Rady Gminy Pabianice              

 
 Informacja o stanie rolnictwa i działaniach w zakresie ekologii na 
terenie Gminy Pabianice 
                                                      

Powierzchnia Gminy Pabianice wynosi 8770 ha , w tym uŜytki  6 433 ha  
tj: grunty orne 4 816 , uŜytki zielone 1585 i sady 32 ha. 

Na terenie Gminy zarejestrowano  1399 gospodarstw rolnych  /było 1384/ – 
średnia powierzchnia uŜytków rolnych przypadająca na 1  gospodarstwo wynosi 
4, 44 ha,   /śr. krajowa wynosi 8,5 ha / 
         w tym: 1-4 ha   864 szt. 
                    5-8 ha   348 szt. 
                   9-15 ha  159 szt. 
                  > 15 ha  28 szt.  
 Zasiewy roślin w 2006 roku wynosiły 4400 ha w tym : 

- zboŜa 3950  ha  /mieszanki zboŜowe  ha, pszenica  ha ,  Ŝyto ha/   
- okopowe     150  ha. - pozostałe 300 ha. 
Średnie plony zbóŜ w gminie to19,6 q/ha , w roku 2005 wynosiły 23,2 q/ha. 

    Z powodu wystąpienia na terenie Gminy  suszy glebowej sporządzono   do 15 
sierpnia 2006 roku 240 protokołów strat w uprawach rolnych na powierzchni 
łącznej 2182 ha /na 49% zasiewów/. 
             Dla 157 rolników którzy otrzymali pozytywne decyzje wypłacono 
180 200 złotych zasiłku celowego. 
  Pyzatym 71 rolników wystąpiło z wnioskami kredytowymi do banku o uzyskanie 
kredytu  preferencyjnego z niŜszym oprocentowaniem. 
         Zgodnie z projektem ustawy o powszechnym ubezpieczeniu upraw rolnych 
pieniądze na ubezpieczenie rolnicze będą w 60 proc. pochodziły z budŜetu 
Państwa , zaś rolnicy  zapłacą  ok. 30 zł. za kaŜdy ubezpieczony hektar upraw .  
Zgodnie z projektem rządowym rolnicy , będą mieli obowiązek ubezpieczenia 
przynajmniej 50% powierzchni upraw od ryzyka wystąpienia powodzi , suszy , 
gradu , huraganu i ujemnych skutków przezimowania roślin.   Obowiązkowe 
ubezpieczenie rolników ma obowiązywać od 1 lipca 2008 roku , za brak 
ubezpieczenia będą grozić kary . 
 Stan zasiewów roślin do  zbiorów w roku bieŜącym jest dość 
zróŜnicowany: zboŜa ozime w większości ocenia się dobrze , natomiast zboŜa 
jare i uŜytki zielone są gorsze od przeciętnych z poprzednich lat w tym samym 
okresie. W związku z wystąpieniem na początku maja fali przymrozków , 
według szacunków wystąpiło wymarznięcie około 80- 90%  zawiązków owoców 
w sadach - na terenie naszej Gminy zanotowano 32 ha sadów .   



 8

                          II.  
 
 
                                                             Informacja 
                     o  działaniach w zakresie ekologii na terenie Gminy Pabianice . 
 
 
                Stan ekologiczny Gminy Pabianice w zakresie gospodarki odpadami stałymi : 
 

- gospodarka odpadami stałymi prowadzona jest w oparciu  o  regulamin 
utrzymani czystości i porządku na terenie gminy. 

 
- zbieraniem i transportem stałych odpadów komunalnych zajmuje się EKO-

REGION  Bełchatów Sp. z o.o. Oddział w  Pabianicach ul Traugutta 6a  , w 
oparciu o Decyzję Wójta Gminy  Pabianice z dnia 15.11.2006r. 

 
 

 -   Aktualnie na terenie gminy  podpisane jest 1240  indywidualnych umów na  
      odbiór odpadów stałych . 
 
      W 2006r.  z terenu gminy  zebrano 1130 ton odpadów stałych  co stanowi          
       94 %  odpadów przewidzianych do wytworzenia ,  zgodnie z  planem  
       gospodarki odpadami . 
        

 
- Prowadzona jest  trzy  razy w roku akcja  zbierania   śmieci z rowów 

przydroŜnych ,  poboczy dróg oraz z terenów stanowiących mienie komunalne 
gminy. Rocznie zebranych jest  od 8 do 9 kontenerów śmieci tj. około 64 m3 -
72m3. 

 
- Na terenie gminy prowadzona jest  selektywna zbiórka szkła oraz butelek typu  

PET / .                                                                                                                 
W 2006 r.  zebrano : 36 ton stłuczki szklanej oraz 8 ton opakowań 
plastykowych. Aktualnie utworzonych  jest 19 punktów selektywnej 
zbiórki odpadów. 
 

 
- Gmina posiada podpisaną umowę na  zbieranie i odbiór zwłok   zwierząt 

gospodarskich i domowych. 
Koszty utylizacji  ponosi firma świadcząca usługi.  

 
 

-  W ramach likwidacji odpadów niebezpiecznych   sporządzono  wykaz  ilości i          
miejsc występowania azbestu.                         
 
    Na terenie gminy  663 budynki pokryte są eternitem. 
 
    Powierzchnia dachów pokrytych eternitem wynosi 98049 m2  tj. około 1500 ton 
    Odpadów. 
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Następnie głos zabrał Powiatowy Lekarz Weterynarii A. Śmiechowicz, który opierając się na 
przepisach ustawy o ochronie zwierząt oraz zwalczaniu chorób zakaźnych zwierząt 
przedłoŜył obszerną informację na temat prowadzonych w latach 2005- 2006 badań bydła pod 
kątem  brucelozy , białaczki i gruźlicy, poinformował, Ŝe Powiat Pabianicki spełnia wymogi 
zawarte w dyrektywach o problemach zdrowia zwierząt w handlu bydłem i trzodą chlewną. 
Powiat Pabianicki został uznany za wolny urzędowo od tych chorób zakaźnych u w/w 
zwierząt. Lekarz Weterynarii zwracając się do sołtysów i radnych poprosił o 
rozpropagowanie wśród rolników na wsi informacji, Ŝe obecnie na kaŜdą sprzedaŜ bydła 
wymagana jest decyzja administracyjna mówiąca o tym , iŜ gospodarstwo wolne jest 
urzędowo od w/w chorób zakaźnych , bez takiej decyzji niemoŜliwe jest zarejestrowanie 
sztuki w ARi MR poniewaŜ gospodarstwo straciłoby status wolnego urzędowo od  chorób 
i w takim wypadku wszystkie badania zwierząt wykonywane byłyby w takim gospodarstwie 
na koszt właściciela . 
Powiedział teŜ, Ŝe Gmina Pabianice jest jedyną gminą, która po takie decyzje się nie zgłasza.  
 
Korzystając z obecności na sesji Gminy sołtysów Gminy Pabianice przekazał do rozdania 
poprzez nich  Decyzji  o Uznaniu Za Urzędowo Wolnych  Od Brucelozy  hodowcom  bydła. 
Poinformował , Ŝe kopie decyzji po uprzedniej  informacji sołtysa o odbiorze oryginału przez 
zainteresowanego zostaną odebrane od sołtysów przez pracownika Weterynarii.   
 
Przekazał takŜe informację z Działu Higieny o konieczności zdeklarowania się rolników do 
dnia 30.06 br . w jaki sposób po tym okresie będą zagospodarowywali produkcję  mleka w 
swoim gospodarstwie.  mlekiem. 
 
W dyskusji głos  zabrała radna M. Lubowiecka, która odniosła się w swojej wypowiedzi do 
informacji na temat stanu rolnictwa i działaniach w zakresie ekologii na terenie gminy 
Pabianice przedłoŜonej przez Kierownika ref. Gospodarki Gruntami i Och. Środowiska R. 
Iwaśków wyraŜając podziękowanie za tak obszerną i ciekawą informację. Przekazała krótką 
informację na temat moŜliwości pozyskiwania środków unijnych na róŜnego rodzaju 
przedsięwzięcia prowadzone przez rolników. 
 
Ad. pkt. 8.  
 
Wójt Gminy przedstawił informacje na temat wypoczynku letniego dzieci i młodzieŜy.  
 
Informacja pisemna stanowi zał. nr 5 do niniejszego protokołu obrad sesji.  
 
Ponadto poinformował, Ŝe Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej równieŜ przygotowuje 
wypoczynek dla dzieci i młodzieŜy z terenu Gminy Pabianice. Będzie organizowany turnus, 
który obejmie 40 osobowa grupę dzieci.  
 
 
           
 

„Informacja na temat wypoczynku letniego dzieci i młodzieŜy w 2007 r. 
 

 
Wójt Gminy Pabianice ogłosił otwarty konkurs ofert na wsparcie zadania publicznego 

w zakresie wypoczynku letniego dzieci i młodzieŜy szkolnej w roku 2007 zgodnie z ustawą  
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z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku publicznego i wolontariacie. Do konkursu 
mogły przystąpić : organizacje pozarządowe, osoby prawne i jednostki organizacyjne 
działające na podstawie przepisów o stosunku państwa do Kościoła w RP, o stosunku państwa 
do innych kościołów i związków wyznaniowych oraz o gwarancjach wolności sumienia i 
wyznania, jeŜeli ich cele statutowe obejmują prowadzenie działalności poŜytku publicznego 
oraz jednostki organizacyjne podległe organom administracji publicznej lub przez nie 
nadzorowane. 
 

W konkursie udział wzięło siedem jednostek organizacyjnych z terenu gminy, które  
do dnia 21 marca 2007 r. złoŜyły oferty w Urzędzie Gminy w Pabianicach. Są to : 

1. Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Sprawni” Petrykozy 
2. Szkoła Podstawowa w Bychlewie 
3.Ochotnicza  StraŜ PoŜarna w Piątkowisku 
4. Zespół Szkolno-Przedszkolny w Piątkowisku 
5.Gminny Ludowy Klub Sportowy „Burza” w Pawlikowicach 
6. Gimnazjum w Piątkowisku 
7. Szkoła Podstawowa w Pawlikowicach. 
 
Przy rozpatrywaniu ofert Wójt dokonał oceny moŜliwości realizacji zadania przez 

jednostki organizacyjne, oceny przedstawionej kalkulacji kosztów, a takŜe uwzględnił 
wysokość środków publicznych przeznaczonych na ten cel.  
Przystępujący do otwartego konkursu ofert spełnili kryteria stosowane przy dokonywaniu 
wyboru ofert, tj. : 
 - przedstawili najbardziej atrakcyjną ofertę programową dla dzieci i młodzieŜy z  
              terenu gminy Pabianice, 
 - organizują co najmniej 6 dniowy wypoczynek, 
 - wykazali zaangaŜowanie co najmniej 25 % środków własnych w realizację zadania. 
 

Wójt dokonał podziału środków finansowych w wysokości 50.000 złotych na 
organizację  wypoczynku letniego dzieci i młodzieŜy szkolnej z działu  854 Edukacyjna 
Opieka Wychowawcza, przyznając określone kwoty dla poszczególnych jednostek 
organizacyjnych : 
1. LUKS „Sprawni” Petrykozy                                                    - dotacja w wys. 7.457,11 zł 
2. Szkoła Podstawowa w Bychlewie                                            - środki  w wys. 9.945,11 zł 
3. Ochotnicza StraŜ PoŜarna w Piątkowisku                                - dotacja w wys. 6.765,11 zł 
4. Zespół Szkolno-Przedszkolny w Piątkowisku                          - środki  w wys. 6.945,11 zł 
5. Gminny Ludowy Klub Sportowy „Burza” w Pawlikowicach  - dotacja w wys. 5.945,11 zł 
6. Gimnazjum w Piątkowisku                                                       - środki  w wys. 6.945,11 zł 
7. Szkoła Podstawowa w Pawlikowicach                                     - środki  w wys. 5.979,36 zł 
 

 
W ramach przyznanych funduszy organizatorzy zaplanowali wypoczynek i zajęcia 

rekreacyjno-sportowe rozwijające kulturę fizyczną, naukę solidarności zespołowej i integracji 
w grupie, a takŜe poznawanie regionów naszego kraju i zaznajamianie dzieci i młodzieŜy  
z kulturą i tradycją Polski. 
 
LUKS „Sprawni” przy Szkole Podstawowej w Petrykozach zorganizuje dla 36 uczniów 
sześciodniową wycieczkę w Bieszczady do Ośrodka Kolonijnego „Pod kominkiem” w 
Komańczy.  
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Dzieci będą brały udział w zajęciach i grach sportowych, dyskotekach, ogniskach, 
wycieczkach turystyczno-krajoznawczych do Ulucza, w zwiedzaniu Klasztoru Sióstr 
Nazaretanek – miejscu przetrzymywania Kardynała Wyszyńskiego w latach 50-tych,a takŜe 
zaplanowano rejs statkiem do Soliny. 
 
Szkoła Podstawowa w Bychlewie  zaplanowała siedmiodniową wycieczkę dla 45 uczniów  
do Szczawnicy. W programie m.in. zwiedzanie wystawy przyrodniczej w Pienińskim Parku 
Narodowym, wjazd kolejką na Palenicę, zwiedzanie Szczawnicy, zapory jeziora 
czorsztyńskiego, zamku i kościoła w Dębnie, wąwozu Homole oraz wycieczka piesza na 
Słowację do Leśnicy i spływ Dunajcem. Ponadto zajęcia sportowo-rekreacyjne, basen, 
dyskoteki i ognisko. 
 
Gimnazjum i Zespół Szkolno-Przedszkolny w Piątkowisku  są  organizatorami 
dziewięciodniowych obozów wypoczynkowo-rekreacyjnych dla 40 uczniów.  
Miejscem pobytu jest Centralny Ośrodek Sportu w GiŜycku i Ośrodek Kolonijno-
Wypoczynkowy w Pięknej Górze „Relax Center Gwarek”. Programy obozów przewidują 
poznanie turystyczno-krajobrazowych atrakcji krainy wielkich jezior; zwiedzanie GiŜycka, 
mostu obrotowego na Kanale Łuczańskim, twierdzy Boyen, rejs statkiem przez jeziora 
Niegocin, Kisajno i Tajty, wycieczkę statkiem do Mikołajek. Ponadto prowadzone będą 
zajęcia sportowo-rekreacyjne tj.: piłka noŜna dla chłopców i siatkówka dla dziewcząt, mecze 
piłki plaŜowej, nauka pływania kajakami, a takŜe dyskoteki i ogniska. 
 
Szkoła Podstawowa w Pawlikowicach  przygotowała obóz letni dla grupy 17 uczniów – 
dzieci trudnych i potrzebujących pomocy w wieku od 8 do 13 lat, pochodzących z rodzin 
biednych i patologicznych. Miejscem pobytu jest Schronisko MłodzieŜowe „U Anny” w 
ŁęŜycach- Duszniki Zdrój. W trakcie obozu zaplanowano : zwiedzanie zabytków Wrocławia, 
wycieczki do rezerwatu w Wambierzycach, zwiedzanie bazyliki, ruchomej szopki, Huty szkła 
kolorowego w  Polanicy Zdroju , labiryntu skalnego Błędnych Skał i Skalnego Miasta, 
wycieczki do Pragi,   Dobrosowa k/Nachodu / zwiedzanie fortyfikacji oraz podziemnej 
twierdzy z okresu II wojny światowej/ oraz do  ZOO Safarii – Dvur Kralowe. Ponadto gry i 
zabawy sportowo-rekreacyjne, dyskoteki i ognisko. Dla uczestników wyjazdu przewidziane 
są takŜe zajęcia psychoedukacyjne w wymiarze 2 godzin dziennie, mające na celu integrację 
dzieci w ramach grupy wyjazdowej, pomoc w zdobyciu umiejętności poprawnej komunikacji, 
wyeliminowanie agresji i jej przejawów, a takŜe nauczenie dzieci poprawnych form 
zachowania zgodnych z normami społecznymi. 
 
Ochotnicza StraŜ PoŜarna w Piątkowisku  jest organizatorem obozu szkoleniowo-
wypoczynkowego dla członków MłodzieŜowych DruŜyn PoŜarniczych jednostek OSP  
Gminy Pabianice / 18 osób /. Miejscem zgrupowania jest Ośrodek Kolonijno-Wypoczynkowy 
„Kabab” w Jastrzębiej Górze. Program pobytu przewiduje szkolenie uczestników z zakresu 
wiedzy o zagroŜeniach ppoŜ., naukę współdziałania i współzawodnictwa w trudnych 
sytuacjach, udzielanie pierwszej pomocy, podniesienie sprawności fizycznej i integrację 
członków MDP. Zaplanowano równieŜ wycieczki  i zwiedzanie zabytków województwa 
pomorskiego. A ponadto zawody i gry sportowe, dyskoteki i ognisko. 
 
 
 
 
Gminny Ludowy Klub Sportowy „Burza”  zaplanował obóz sportowo-wypoczynkowo - 
szkoleniowy dla 20 członków sekcji tenisa stołowego w Ośrodku Wypoczynkowym  
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nad morzem w Ustce. Celem pobytu jest przygotowanie zawodników klubu  
do sezonu sportowego 2007/2008. W programie przewiduje się wycieczki turystyczno-
krajoznawcze, zwiedzanie zabytków województwa pomorskiego, m.in. Słowiński Park 
Narodowy, skansen kultury ludowej w Klukach, Ustka, Łeba oraz zawody i gry sportowe, 
ognisko, dyskoteki. 
 

Łącznie 176 dzieci i młodzieŜy szkolnej z terenu Gminy Pabianice skorzysta  
z róŜnych form wypoczynku, jak : obozy wypoczynkowo-rekreacyjne, szkoleniowe, 
sportowe, wycieczki turystyczno-krajoznawcze. 
 

Wszystkie jednostki organizacyjne realizujące wypoczynek letni zadbały  
o bezpieczeństwo dzieci i młodzieŜy w trakcie wyjazdu i pobytu w ośrodkach 
wypoczynkowych. Ośrodki zapewniają odpowiednią bazę noclegową, Ŝywieniową  
i wyposaŜeniową do uprawiania sportu i rekreacji. 

Nadzór nad uczestnikami wyjazdów w imieniu organizatorów sprawują posiadający 
odpowiednie uprawnienia : opiekunowie – nauczyciele, wolontariusze, kadra instruktorska  
związku OSP i klubów sportowych.” 
 
 
Radny A. Jaksa zwrócił się z pytaniem : jaki był algorytm przyznawania dotacji, poniewaŜ 
zauwaŜa duŜe rozbieŜności w kwotach.  
 
Odpowiedzi udzieliła inspektor A. Roszko , informując , Ŝe przyznana kwota w budŜecie 
gminy została podzielona równo na ilość  uczestników wypoczynku letniego. Na 1 dziecko 
przypadła kwota 284 zł, róŜnicę muszą pokryć  opiekunowie.  
 
Radny A. Jaksa uznał, Ŝe taki sposób podziału uwaŜa za nie właściwy , najbardziej 
współmierne jest przyjęcie takiego rozwiązania aby środki rozłoŜyć na ilość dzieci 
proporcjonalnie do czasu na jaki jadą. Powiedział równieŜ , Ŝe słusznym byłoby wyłonienie w 
drodze przetargu 1-2 ośrodków, w  których nasze dzieci mogłyby spędzać  wakacje, wówczas 
znacznie spadają koszty. 
 
Inspektor A. Roszko powiedziała, ze jeŜeli Rada Gminy uznałaby, aby organizacją  
wypoczynku letniego zajmowała się Gmina,  będzie to w ten sposób robione. Obecnie jednak 
odbywają  się konkursy przetargów , poniewaŜ Gmina jako Urząd nie moŜe organizować w 
ten sposób jak to sugeruje radny A. Jaksa. 
Obecnie taki podział środków dofinansowujących na  1 dziecko do wypoczynku letniego jest 
najbardziej sprawiedliwy, robi się odstępstwa np. dla dzieci , które pochodzą z rodziny 
ubogiej, czy patologicznej , wówczas dziecko moŜe skorzystać z  wypoczynku letniego za 
bardzo małą odpłatnością- były juŜ takie przypadki. 
 
Radny M. Muszczak –  
Odnosząc się do wypowiedzi radnego A. Jaksy i proponowanego podziału środków 
finansowych na wypoczynek dzieci stwierdził, Ŝe wówczas byłaby to kwota na 1 ucznia 
znacznie mniejsza niŜ praktykowane jest to w chwili obecnej.  
 
Ad. pkt. 9.  
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Z interpelacjami do Wójta Gminy wystąpiła W-ce Przewodniczaca Rady B. PieluŜek w 
sprawie poszerzenia zakrętu przy dawnej remizie w Hermanowie , a takŜe zainstalowania 
lamp oświetleniowych na istniejących słupach na drodze łączącej Hermanów I i Hermanów II 
 
Radny H. Szafrański interpelował do Wójta Gminy o przekazanie do Urzędu Miasta 
Pabianice środków finansowych na zakup unitu stomatologicznego i autoklawu do sterylizacji 
z przeznaczeniem  dla Ośrodka Zdrowia w Pawlikowicach oraz spisanie porozumienia, Ŝe 
zostanie przekazany nieodpłatnie dla Gminy Pabianice. 
 
 
Ad. pkt. 10.  
 
Komisja Uchwał i Wniosków przystąpiła do przedkładania Radzie Gminy projektów w 
sprawach : 
Uchwały Nr X/57 /2007 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Pabianice Nr V/23/2007  z 
dnia 13 lutego 2007 w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Pabianice na 2007 r. w zakresie 
zmiany planu wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska została przyjęta w 
głosowaniu 13 glosami , za bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się. 
Uchwała Nr X/57 /2007 w powyŜszej sprawie stanowi zał.  nr 6 do protokołu.  
 
Uchwała Nr X/58/2007 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Pabianice Nr V/23/2007  z 
dnia 13 lutego 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Pabianice na 2007 r. w zakresie 
zmiany planu wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska została podjęta przez 
Radę Gminy w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów przeciwnych  i stanowi zał. nr 7 do 
protokołu. 
 
Uchwała Nr X/59/2007 w sprawie ustalenia „ Regulaminu określającego rodzaje świadczeń 
przyznawanych nauczycielom w ramach pomocy zdrowotnej  
oraz warunków i sposobu ich przyznawania została podjęta w głosowaniu 13 głosami za , bez 
głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi zał. nr 8 do protokołu.  
 
Uchwała Nr X/60/2007 w sprawie  ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego w 
pierwszej kategorii zaszeregowania oraz ustalenia wartości jednego punktu w złotych 
stanowiących składniki stawek wynagrodzenia dla pracowników nie będących nauczycielami 
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Pabianice została 
podjęta w glosowaniu 13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 
się i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Po przedłoŜeniu przez Komisję Uchwał i Wniosków projektu uchwały w sprawie  wyraŜenia 
opinii dotyczącej uchwały Rady Miejskiej w Łodzi zmierzającej do zmiany granic Gminy 
Pabianice oraz Powiatu Pabianickiego w rejonie Grupowej Oczyszczalni Ścieków , 
Przewodniczący komisji doraźnej powołanej w celu podjęcia działań zmierzających do 
zapobieŜenia odłączenia terenu Gminy Pabianice na których zlokalizowana jest Grupowa 
Oczyszczalnia Ścieków – radny A. Jaksa zapoznał Radę Gminy z obszernym załącznikiem do 
niniejszego projektu uchwały, który Komisja Doraźna proponuje nazwać  stanowiskiem Rady 
Gminy Pabianice.  
Przewodniczący Komisji powiedział , Ŝe od czasu , kiedy miasto Łódź wystąpiło do naszej 
Gminy z informacją  o zamiarze przyłączenia   do miasta Łodzi terenów gminy Pabianice 
znajdujących się w rejonie Grupowej Oczyszczalni Ścieków zmieniła się znacznie sytuacja . 
Miasto Łódź dnia 18.10.2006 r. podjęło Uchwałę o zmianie granic z uzasadnieniem, które jest 
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bardzo niekorzystne dla naszej gminy. W związku z tym powołana doraźna Komisja Rady 
Gminy uznała za zasadne potwierdzenie  opinii negatywnej wystosowanej przez poprzednią  
Radę Gminy Pabianice  , stąd proponujemy stanowisko Rady Gminy Pabianice . 
przedłoŜone stanowisko w załączeniu do niniejszego protokołu – zał nr 10 
Przewodniczący Rady Gminy przedłoŜone stanowisko poddał do głosowania w wyniku, 
którego za Rada Gminy opowiedziała się – jednomyślnie.  
 
Za Uchwałą Nr X/61/2007 w sprawie wyraŜenia opinii dotyczącej uchwały Rady Miejskiej w 
Łodzi zmierzającej do zmiany granic Gminy Pabianice oraz Powiatu Pabianickiego w rejonie 
Grupowej Oczyszczalni Ścieków opowiedziało się jednomyślnie.  
PowyŜsza uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu. 
 
 
Uchwała Nr X/ 62/2007 w sprawie współdziałania Gminy Pabianice z Gminą miejską 
Pabianice została pojęta w głosowaniu 13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących się – zał. nr 12 do protokołu. 
 
Uchwała Nr X/63/2007 w sprawie zmian w budŜecie Gminy Pabianice na rok 2007 stanowi 
zał. nr 13 do protokołu. 
 
 
 
Ad. pkt. 11.  
 
W wolnych wnioskach i sprawach róŜnych radny M. Muszczak podjął sprawę zaistniałej 
duŜej przerwy w modernizacji boiska sportowego w Bychlewie.  
 
Radny A. Jaksa prosił o podjęcie działań naprawy przepusty w Piątkowisku przy sklepie Po 
ostatnim ulewnym deszczu nastąpiło podmycie asfaltu .  
 
Radny K. Gąsiorek zwrócił się z prośbą o rozwaŜenie moŜliwości zainstalowania progów 
zwalniających na drodze gminnej w Rydzynach.  
 
Przewodniczący Rady R. Figiel zwrócił się do Komisji Uchwał i Wniosków o zapisanie w 
protokole Komisji Uchwał i Wniosków wniosku do Wójta Gminy o wprowadzenie zastępstwa 
lekarza stomatologa w ośrodku zdrowia w Petrykozach. 
 
Radny P. Kociołek ponowił apel z sesji z miesiąca kwietnia br o interwencję dotyczącą 
zaprzestania zaorywania rowów przez rolników i odnowienia juŜ zaoranych na drodze 
Bychlew – Terenin . 
 
Sołtys wsi Rydzyny poruszył problem jakim jest sukcesywne  nawoŜenie śmieci przez p. 
Frydrycha na jego terenie w miejsce po wywiezionej  ziemi. 
 
Sołtys wsi Szynkielewa C. Rychłowska apelowała o zorganizowanie i umoŜliwienie 
mieszkańcom gminy Pabianice  raz na jakiś czas wywózki  duŜo gabarytowych  odpadów. 
 
Sołtys wsi Konin, Majówka prosił o interwencję  w Eko-Regionie – o częstsze opróŜnianie 
koszy z plastikiem na terenie Gminy Pabianice . 
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W –ce  Przewodnicząca Rady Gminy B. PieluŜek  zapoznała Radę Gminy z pismem prośbą – 
mieszkanki miasta Pabianice, która zwraca się z prośbą o pomoc finansową  w zakupie 
pompy insulinowej.  
Przewodniczący Rady powiedział, Ŝe kto będzie chciał  udzielić  pomocy moŜe dokonać 
wpłaty w kasie Urzędu Gminy Pabianice, wpłata  zostanie później przekazana na konto osoby 
zainteresowanej. 
 
Sekretarz Urzędu Gminy J. Słubik odnosząc się do pytania radnego M. Muszczaka w sprawie 
modernizacji boiska sportowego w Bychlewie poinformowana, ze wykonawca jest osobą 
poleconą przez Zarząd Klubu Sportowego w Bychlewie. Praca nie  została  wykonana. 
31.05.2007 kończy się umowa II etapu prac z tym wykonawcą . Zostanie ona rozwiązana oraz 
zostaną naliczone kary umowne  za niewykonanie pracy , być moŜe zmuszeni będziemy 
spotkać   się w sądzie  z wykonawcą 
 
 
Wójt gminy H. gajda odniósł się do spraw przedstawionych przez sołtysów i radnych:  
- w sprawie zgłoszonej przez radnego A. Jaksę dot. zarwanego przepustu w Piątkowisku 
powiedział, Ŝe o fakcie zaistniałym poinformuje Zarząd Dróg Powiatowych, poniewaŜ jest to 
droga powiatowa,  
 
- w sprawie dot. znaków drogowych tzw.  progów zwalniających-  wójt poinformował, Ŝe nie 
jest moŜliwe ich sytuowanie na drogach gminnych , moŜna jedynie ustawić znak pionowy 
ograniczający  prędkość , 
 
- w sprawie dot. zaśmiecania terenu przez p. Frydrycha , wójt powiedział  Ŝe wezwie go na 
rozmowę w tym temacie,  
 
 - w sprawie moŜliwości przekazania przez mieszkańców  do wywózki   odpadów duŜych 
poczyni rozmowy w tym temacie z firmą Eko -  Region.  
 
Sekretarz Gminy J. Słubik zabierając głos poinformowała, Ŝe z dniem 31 grudnia 2007 r. 
wygasa kadencja ławników Ustawa „ Prawo o ustroju sądów powszechnych nakłada na Rady 
Gmin wybór ławników na nową kadencję 2008-2011 . sekretarz poinformowała o 
szczegółowym trybie zgłaszania radom gmin kandydatów na ławników , podała takŜe numer 
strony internetowej Gminy , w której moŜna uzyskać szczegółowe informacje na powyŜsze.  
 
Ad. pkt. 13. 
 
Komisja Uchwał i Wniosków odczytała protokół  Komisji Uchwał i Wniosków sporządzony 
na X sesji Rady Gminy Pabianice, który został przyjęty przez Radę w głosowaniu 
jednomyślnie.  
 
Ad. pkt. 14.  
 
Przewodniczący Rady zamknął obrady X sesji Rady Gmin y Pabianice.  
 
       Przewodniczący Rady Gminy Pabianice 
 

Roman Figiel 
 


